

親愛的客戶您好：

為配合內政部移民署實施外來人口新式統一證號換發作業，如果您已經換發新證號，請您本人攜帶新式居留證、存款帳戶原留印鑑、金融卡到鄰近分社辦理變更資料事宜，以維護您的權益。

您可以至本社官方網站下載申請書

([https://tsc.scu.org.tw/announcement/newUnfn\\_apply.pdf](https://tsc.scu.org.tw/announcement/newUnfn_apply.pdf))，填妥資料加蓋原留存印鑑並檢附新式居留證影印本，以郵寄方式寄送任一分社辦理變更資料。

另外，提醒您，因本年度所得稅結算申報期間將屆，請注意您申報之統一證號與留存本社的統一證號是否相符，以免影響自身權益。

倘您有相關問題，請向本社客服中心(免付費電話 0800-888-670、(02)2621-2301 分機 802.803)或洽各分社詢問。

淡水信用合作社 敬啟

中華民國 110 年 5 月 12 日

Dear Customer,

In order to apply to the competent authority for the replacement operation of Ministry of the Interior National Immigration Agency Republic of China (Taiwan). If you have already changed to the new UI No., you shall bring your R.O.C.(Taiwan) Resident Certificate with new UI No., the specimen signature/seal registered with the Bank, ICATM card and visit our branches closest to you, which make an alteration of your information so as to protect your rights.

You shall visit our bank's website and download [the Tamsui Credit Cooperative Application of Customer Information Update form](https://tsc.scu.org.tw/announcement/newUnfn_apply.pdf)([https://tsc.scu.org.tw/announcement/newUnfn\\_apply.pdf](https://tsc.scu.org.tw/announcement/newUnfn_apply.pdf)) and fill out

Application of Customer Information Update form with the specimen signature/seal that registered with the Bank and attached your copy of R.O.C.(Taiwan) Resident Certificate with new UI No., which sent to any branch via registered mail.

To remind you, due to the deadline for the payment of the tax, and note that R.O.C.(Taiwan) Resident Certificate with new UI No. which you registered with is in conformity with the one that kept by our bank to protect your rights.

If you have any questions, please contact our customer service center (toll-free number: 0800-888-670 or (02)2621-2301#802 #803) or our branches.

Sincerely,

The Tamsui Credit Cooperative

12/05/2021